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Protokół Nr IV/18 

z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 28 grudnia 2018 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 
 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1000 i trwały do godz. 1040. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Agnieszka Chicheł-Zaręba. 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Binaś Jan Krzysztof  

2. Czarnecka Aneta Joanna  

3. Dybowski Przemysław  

4. Karolewski Marek  

5. Kietliński Stanisław Szczepan  

6. Koc Agata  

7. Koc Krzysztof  

8. Kosk Zygmunt Józef  

9. Łopaciuk Tadeusz  

10. Malinowski Antoni  

11. Niemyjska Dorota  

12. Radziszewska Maria Jadwiga  

13. Słonecki Włodzimierz 

14. Wilkowska Katarzyna Sylwia  

15. Zdunek Violetta Maria  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

 Agnieszka Uszyńska– Sekretarz Gminy 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

 sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych - lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu 

 kierownicy oraz dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście 

– lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 mieszkańcy miasta i gminy Ciechanowiec. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady powitał radnych Rady Miejskiej, Pana Burmistrza, Radnych Powiatu 

Wysokomazowieckiego, Sekretarza i Skarbnika Gminy, dyrektorów  

i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów 

osiedlowych, kierownika Posterunku Policji w Ciechanowcu, zaproszonych gości oraz 

mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec przybyłych na sesję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji obecnych 

jest 15 radnych i obrady są prawomocne. 
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Ad pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski przedstawił proponowany porządek obrad, 

a następnie zapytał czy są inne propozycje. 

 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie zaproponowany 

porządek obrad.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, 15 głosowało za. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał : 

1) uchylająca uchwałę w sprawie udzielenia w 2018 roku pomocy finansowej dla 

Województwa Podlaskiego; 

2) w sprawie udzielenia w 2019 roku pomocy finansowej dla Województwa Podlaskiego; 

3) w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne i wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z III sesji bez odczytania. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, 14 głosowało za, 1 się wstrzymał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z III sesji został 

przyjęty większością głosów . 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami. 

 

W sprawozdaniu Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że: 

1. 19 grudnia odbyło się spotkanie z kierownikiem MPO w sprawie przedłużenia 

dotychczasowej umowy na wywóz odpadów komunalnych do dnia 31 stycznia.  

Odbędzie się nowy przetarg na odbiór odpadów, który będzie dwuczęściowy tj. dla osób 

fizycznych oraz oddzielny dla przedsiębiorstw, bądź przedsiębiorstwa będą zawierały 

umowy indywidualnie z firmami.  

2. 27 grudnia odbyło się spotkanie z prezesami i kierownikami firmy „Sanito” montującej 

panele słoneczne w Gminie Ciechanowiec. Z powodu nie dotrzymania terminu 

zakończenia inwestycji , została nałożona kara pieniężna . Firma próbuje walczyć by 

Gmina odstąpiła od kary.  
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3. Nastąpiły kolejne zmiany kadrowe. Z Gimnazjum została przeniesiona pani do Szkoły 

Podstawowej w Łempicach. Z dniem 1 stycznia zostanie powołany Wiceburmistrz- Pan 

Łukasz Godlewski. Wiceburmistrz będzie miał nadzór nad Referatem Inwestycji oraz 

odpowiedzialny będzie za pozyskiwanie środków zewnętrznych. Zlecono Panu 

Wiceburmistrzowi wykonanie planu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec, planu 

gospodarki niskoemisyjnej oraz planu rewitalizacji Ciechanowca.  

4. Do dnia 31 grudnia jest termin składania wniosków na pompy ciepła. Planowano złożyć 

wniosek na budynek Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu i Łempicach oraz budynek 

po dawnym COKiS, niestety firma nie zdążyła wykonać potrzebnej dokumentacji w tak 

krótkim czasie i wniosek zostanie złożony tylko na budynek po COKiS. W kwietniu 

zostanie ogłoszony kolejny konkurs wtedy zostanie złożony wniosek na Szkołę 

Podstawową w Ciechanowcu i Łempicach. 

5. Planowane jest rozpoczęcie remontu pomieszczeń po dawnej bibliotece. 

6. W styczniu ogłoszone zostaną przetargi na ulicę Wińską, Przedszkole, synagogę oraz 

plac przy ulicy Mickiewicza.  

7. Zlecone zostało Pani Dyrektor COKiS przygotowanie dokumentacji na kąpielisko z 

ratownikiem i odpowiednim wyposażeniem. 

8. Od 1 lutego Biblioteką i Ciechanowieckim Ośrodkiem Kultury i Sportu zarządzać 

będzie jeden dyrektor.  

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że interpelacje między 

sesjami nie wpłynęły. Zapytał czy radni zgłaszają interpelacje lub zapytania. 

Radny Przemysław Dybowski:  

- Czy budynek Gimnazjum jest obciążony kosztami zewnętrznymi?  

- Czy w przypadku sprzedaży bądź przekazania budynku Gmina musiałaby zwracać 

jakiekolwiek dotacje?  

- Jakie są koszty prowadzenia takiego budynku?   

- Jakie konsekwencje prawne będzie miało przekazanie lub sprzedaż budynku 

gimnazjum? 

- Czy budynek gimnazjum jest samowystarczalny? 

- Czy jest możliwość wpływu na przebieg obwodnicy Ciechanowca? Czy jest możliwość 

powrotu do pierwotnego planu przebiegu obwodnicy?  

- W związku z planowanym podziałem wywozu śmieci na odbiorców osobistych i 

przedsiębiorców, wynika prośba by przedsiębiorców nie zostawiać samych sobie, a 

zorganizować grupę dla której odbyłby się przetarg . 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia w 2018 roku pomocy finansowej 

dla Województwa Podlaskiego. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Świeckiego, o omówienie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia w 2018 

roku pomocy finansowej dla Województwa Podlaskiego. 

 

 Pan Burmistrz poinformował, że 29 grudnia 2017 roku podjęto uchwałę w sprawie pomocy 

finansowej dla Województwa Podlaskiego, jest to dotacja w kwocie 400 000 zł na wykonanie 

projektu obwodnicy Ciechanowca. W roku 2018 Województwo nie wykorzystało 

przeznaczonych środków w związku z tym uchwałę należy uchylić.  

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia w 

2018 roku pomocy finansowej dla Województwa Podlaskiego i poddał go pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, 14 głosowało za, 1 się wstrzymał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała uchylająca uchwałę w sprawie 

udzielenia w 2018 roku pomocy finansowej dla Województwa Podlaskiego została podjęta 

większością głosów. 

 

Uchwała Nr 25/IV/18 uchylająca uchwałę w sprawie udzielenia w 2018 roku pomocy 

finansowej dla Województwa Podlaskiego stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu 

i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2019 roku pomocy finansowej dla Województwa 

Podlaskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Świeckiego, o omówienie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2019 roku pomocy 

finansowej dla Województwa Podlaskiego. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że projekt obwodnicy Ciechanowca jest na bardzo wysokim 

stopniu zaawansowania, zbliża się ku końcowi w związku z tym ponownie trzeba wprowadzić 

kwotę 400 000 zł do budżetu na 2019 rok.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2019 roku pomocy 

finansowej dla Województwa Podlaskiego i poddał go pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, 15 głosowało za. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie  udzielenia w 2019 roku 

pomocy finansowej dla Województwa Podlaskiego została podjęta jednogłośnie. 

 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr IV/18 z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 28 grudnia 2018 roku 

str.5 

 

Uchwała Nr 26/IV/18 w sprawie udzielenia w 2019 roku pomocy finansowej dla 

Województwa Podlaskiego stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2018 

rok wraz z uzasadnieniem. 

 

Głos zabrała Pani Skarbnik Jadwiga Koc. Poinformowała, że zmiany dokonane w tym projekcie 

uchwały powodują zmniejszenie dochodów i wydatków o 1 561 477 zł . Jest to tzw. uchwała 

porządkująca budżet na koniec  roku. Wynika to też z tego by zachować wynik budżetu ,  

a środki z planowanego kredytu skierować na kredyt pomostowy. Trzeba było dokonać zmian, 

zmniejszyć planowane dochody na montaż kolektorów słonecznych  jednocześnie zmniejszając 

wydatki w budżecie. Dzięki temu przy zmianie części normatywnej uchwały w zapisach  

o przeznaczeniu kredytu zmniejszony został faktyczny deficyt.  

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2018 

rok i poddał go pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, 15 głosowało za. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na 2018 rok została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 27/IV/18 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2018 rok stanowi załącznik nr 

6 do protokołu 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

W nawiązaniu do zapytań Radnego Przemysława Dybowskiego pan Burmistrz poinformował, 

że na dzień dzisiejszy nie ma informacji by budynek Gimnazjum był obciążony kosztami, nie 

były wykonywane tam żadne inwestycje ze środków unijnych. Ostatnią inwestycją jaka była 

wykonana były pompy ciepła w 2013 roku.  

Informacja o kosztach utrzymania budynku zostanie przygotowana na kolejną sesję. 

Konsekwencji sprzedaży lub przekazania budynku gimnazjum nie ma. Środki ze sprzedaży 

wpłynęłyby do budżetu. Przekazanie obiektu na dobry cel, może przyczynić się do rozwoju 

miasta. Jedyną konsekwencją sprzedaży lub  przekazania może być fakt, że przybędzie dzieci 

w Gminie Ciechanowiec i nie będzie gdzie ich uczyć.  

W nawiązaniu do pytania czy budynek generuje koszty, Pan Burmistrz powiedział, że z racji 

tego, że jest tam mała ilość uczniów, budynek jest duży koszty są tam generowane.  

Projekt obwodnicy jest na etapie ukończenia. Jest możliwość zmiany planów obwodnicy, ale 

w tej sytuacji będzie trzeba wyłożyć kolejne środki na wykonanie nowego projektu.  
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Planowany jest przetarg dwuetapowy na odbiór odpadów komunalnych- dla osób fizycznych i 

dla przedsiębiorców. Przedsiębiorcy będą mogli również zawierać umowy indywidualne.  

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawy różne i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc z zapytaniem jak przedstawia się gazyfikacja Gminy, na 

jakim jest etapie. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki odpowiedział, że poprzedni Pan Burmistrz Mirosław Reczko 

podpisał umowę na gazyfikację z firmą z Krakowa, z którą po nowym roku ma się odbyć 

spotkanie. Dopiero po spotkaniu można będzie powiedzieć coś więcej na ten temat. Z 

podpisanej umowy wynika, że jest tam 5 przedsiębiorców z Ciechanowca, którzy byli 

zainteresowani gazyfikacją, natomiast nie ma mowy o osobach fizycznych i innych 

instytucjach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać 

głos. 

 

Więcej pytań nie było.  

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady IV Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Chicheł-Zaręba 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Karolewski

 


